



BLUESTREAM COLTAN

浙江蓝流矿业有限公司

Where Blue Gold is born



Ethical & Sustainable Mining / 生态可持续采矿

100% Legal and Conflict free Coltan & Iron Ore
100%合法无冲突国家的钨钽铁矿和铁矿石

We believe that a responsible extraction and exploitation of Coltan and Iron Ore is possible through the implementation of low-impact environmental procedures and dignifying working conditions.

本公司认为，通过降低对环境的影响，并创造良好的工作条件能够更责任的进行钨钽铁矿和铁矿石的开采活动。





Who we are/关于我们

We are the exclusive representatives of our allied Colombia-based mining operation with a starting presence in the Chinese market.

我们是哥伦比亚联合采矿业务的独家代表，并开始在中国市场开展业务。



We are looking to build **successful, solid, and long-lasting business relationships** with your company.

我们希望与有兴趣购买中-高纯度哥伦比亚钨钽铁矿和铁矿石的公司建立成功，牢固和长期的业务关系

Our products / 产品展示

Coltan Ore / 钨钽铁矿

We offer a wide range of 100% Conflict free and Legal Coltan Ore, with different contents of Tantalite, and certified by the Colombian Ministry of Energy and Mining,

钨钽铁矿是一种无光泽的金属矿石，精炼后，钨钽铁矿变成金属钽，一种可以保持高电荷的耐热粉末。这些特性使其成为制造电容器的重要元素。

本公司能提供不同纯度100%合法无冲突国家的钨钽铁矿；经哥伦比亚能源和采矿部认证



Iron Ore / 铁矿



We offer a wide range of 100% Conflict free and Legal Iron Ore in the forms of: Magnetite, Hematite, Goethite, Limonite, and Siderite; certified by the local government.

铁矿是可以经济地提取金属铁的岩石和矿物。矿石通常富含氧化铁。使用合金添加剂后可以加工成钢。

本公司能提供不同纯度100%合法，无冲突国家的铁矿石：磁铁矿，赤铁矿，针铁矿，褐铁矿或菱铁矿；经政府能源和采矿部认证。

Most popular products/ 最受欢迎的产品

Coltan Ore/ 钨钽铁矿



Ta 38.23%



Ta 35.27%



Ta 32.58%



Ta 28.31%

Iron Ore/ 铁矿



Fe 62%/+



Fe 61%/-

CONTACT US

HQ - Colombia

(Latin & North America)

Address: TV 35CS 33 110,
Envigado, Medellín, Antioquia, Colombia.

Phone: +57 76506088

Fax: +57 7606089

E-mail: info-co@bls-coltan.com

China Office

(Asia & Pacific)

Address: No. 500. Mingzhou Rd.
Beilun-Ningbo; China, 315800.

Phone: +86 574 26897330

Fax: +86 574 26896385

E-mail: info-cn@bls-coltan.com

Middle East Office

(Europe, Africa, & Middle East)

Address: No. 27, Althowra St.
Tartous, Syria.

Phone: +963 43 625533

E-mail: info-me@bls-coltan.com

